
Antsla Vallavolikogu

P R O T O K O L L

Antsla 
18. juuni 2013 nr 6 

Algus kell 15.00, lõpp 17.00

Istungi juhataja: volikogu esimees Kurmet Müürsepp
Protokollija: sekretär-registripidaja Helle Savi

Osa võttis 12 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud).

15.15 saabus istungile volikogu liige Rando Treimuth. 

Istungil osalenute registreerimisleht lisatud protokollile. 

Ettepanekuid päevakorra täiendamiseks või muutmiseks ei tehtud.

Istungi juhataja pani hääletusele väljasaadetud päevakorra.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Päevakord:

1. Antsla valla 2012. aasta majandusaasta aruande kinnitamine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, revisjonikomisjoni esimees

2. Antsla Vallavolikogu järgmise koosseisu liikmete arvu määramine ja valimisringkonna 
moodustamine

Ettekandja: Kurmet Müürsepp, volikogu esimees 
3. Antsla valla valimiskomisjoni moodustamine ja liikmete nimetamine

Ettekandja: Tiina Vares, vallasekretär
4. Antsla Vallavolikogu 16. aprilli 2013. a otsuse nr 27 ""Taotluse esitamine Võru maavanemale 
Haabsaare külas asuva biopuhasti teenindusmaa  munitsipaalomandisse andmiseks" muutmine

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
5. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva „Linnapargi P1“ ja „Linnapargi P2“ 
maaüksuste munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
6. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva Veski tänava (teeregistri nr 1433060) 
aluse ja teenindusmaa munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem



7. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva „Põllumeeste aed“ maaüksuse 
munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
8. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva „Keeritiigi park“ maaüksuse 
munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
9. Taotluse esitamine Vabariigi Valitsusele Antsla-Kobela kergliiklustee maa-ala 
munitsipaalomandisse  andmiseks

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
10. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva  Põik tänava (teeregistri nr 1432940) 
aluse ja teenindusmaa munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
11. Vallavara võõrandamine otsustuskorras

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
12. Antsla Gümnaasiumi koolihoone renoveerimise projekteerimistingimuste arutamine

Ettekandja: Ustav Allas, abivallavanem
Kaasettekandja: Kurmet Müürsepp, volikogu esimees, alatise eelarve- ja majanduskomisjoni 
esimees

13. Alatise haridus- ja kultuurikomisjoni seisukohad Antsla Gümnaasiumi tegevuse jätkamisest ja 
Vana-Antsla alevikus küla- ja noortekeskuse ruumidest.

Ettekandja: Jarek Jõela, alatise haridus- ja kultuurikomisjoni aseesimees
14. Informatsioon reservfondi suunamisest

Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
15. Muud küsimused

1. Antsla valla 2012. aasta majandusaasta aruande kinnitamine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Antsla valla koduleheküljel on üleval Antsla valla 2012. a majandusaasta aruanne.
Volikogu liikmete materjalidele on lisatud majandusaasta aruande seletuskiri. 
Vallavalitsus on majandusaasta aruande heaks kiitnud. Eelarvekomisjonis on Antsla valla 2012. a 
majandusaasta aruannet arutatud. Ära jääb kuulata revisjonikomisjoni arvamus aastaaruande kohta. 

Kaasettekandja, revisjonikomisjoni esimees Merike Prätz tutvustas Antsla Vallavolikogu alatise 
revisjonikomisjoni otsust, Antsla valla 2012. a majandusaasta aruande kinnitamise kohta. 
Revisjonikomisjon vaatas üle Antsla valla 2012. a kuludokumente, analüüsis nii Antsla 
Vallavalitsuse kui ka Antsla Gümnaasiumi dokumente. Seoses majandusaasta aruandega oli 
revisjonikomisjoni ülesanne hinnata eelarve täitmise tulude-kulude aruannet ja majandusaasta 
aruannet tervikuna, seega revisjonikomisjoni otsus on koostatud kahes osas:

1. Antsla valla 2012. aasta eelarve täitmise tulude-kulude aruanne.
Revisjonikomisjon on arvamusel, et Antsla valla tulud ja kulud on üldiselt vastavuses eelarvega. 
Märkusena on välja toodud sotsiaalvaldkond. 2012. a eelarves on tekkinud ülejääk mitmes 
sotsiaalvaldkonna tegevuses, nt tegevusala riiklik toimetulekutoetus, täitmine 72% ja tegevusala 
muu perekondade ja laste sotsiaalne kaitse, täitmine 32%, aga rahvaküsitluse tulemusena on 
probleemseim valdkond Antsla vallas just sotsiaalvaldkond. Seoses sellega küsimus või edasiseks 
analüüsimiseks vallavalitsusele, kas meil ei ole inimesi, kes kvalifitseeruksid toetuse saajaks või 
meil on inimesi, kes vajaksid abi, aga ei tule abi küsima.



2. Antsla valla 2012. a majandusaasta aruanne.
Aastaaruanne on auditeeritud, revisjonikomisjon mingeid erisusi ei tuvastanud. 
Märkusena oli toodud, et majandusaasta aruandes vallavanema pöördumise viimane lõik ei ole 
ametlikule dokumendile sobilik. Revisjonikomisjon  teeb ettepaneku teksti muuta või ära jätta. 
Tänaseks on see lõik aastaaruandest välja jäetud.

Aluseks võttes revisjonikomisjoni poolt teostatud Antsla valla 2012. aasta majandustegevuse 
revisjoni   ja audiitori Ulvi Sloog hinnangut, teeb Antsla Vallavolikogu alatine revisjonikomisjon   
Antsla Vallavolikogule ettepaneku kinnitada Antsla valla 2012. aasta majandusaasta aruanne. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 
Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla valla 2012. aasta majandusaasta aruande 
kinnitamine“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Antsla valla 2012. aasta 
majandusaasta aruande kinnitamine“ otsusena nr 33.

2. Antsla Vallavolikogu järgmise koosseisu liikmete arvu määramine ja valimisringkonna 
moodustamine

Ettekandega esines volikogu esimees Kurmet Müürsepp. 
Ettepanek on käesoleva aasta valimiste järel muudatusi mitte teha, moodustada üks valimisringkond 
ja jätta volikogu liikmete arvuks 13. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu järgmise koosseisu liikmete 
arvu määramine ja valimisringkonna moodustamine“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 
järgmise koosseisu liikmete arvu määramine ja valimisringkonna moodustamine“ otsusena nr 34.

3. Antsla valla valimiskomisjoni moodustamine ja liikmete nimetamine

Ettekandega esines vallasekretär Tiina Vares. 
Otsuse eelnõu on koostatud seoses uute valimiskomisjoni liikmete nimetamisega.  

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla valla valimiskomisjoni moodustamine ja 
liikmete nimetamine“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Antsla valla 
valimiskomisjoni moodustamine ja liikmete nimetamine“ otsusena nr 35.



4. Antsla Vallavolikogu 16. aprilli 2013. a otsuse nr 27 ""Taotluse esitamine Võru 
maavanemale Haabsaare külas asuva biopuhasti teenindusmaa  munitsipaalomandisse 
andmiseks" muutmine

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
Eelnõu käsitleb 16. aprillil 2013. a vastu võetud otsuse nr 27 vigade parandust. Taotluses oli 
märgitud Haabsaare külas asuva biopuhasti teenindusmaa otstarbeks „tootmismaa“, õige on 
„jäätmehoidla maa“.

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 16. aprilli 2013. a otsuse nr 27 
""Taotluse esitamine Võru maavanemale Haabsaare külas asuva biopuhasti teenindusmaa  
munitsipaalomandisse andmiseks" muutmine“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 16. 
aprilli 2013. a otsuse nr 27 ""Taotluse esitamine Võru maavanemale Haabsaare külas asuva 
biopuhasti teenindusmaa  munitsipaalomandisse andmiseks" muutmine“ otsusena nr 36.

5. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva „Linnapargi P1“ ja „Linnapargi 
P2“ maaüksuste munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
Eelnõu käsitleb „Linnapargi P1“ ja „Linnapargi P2“ maaüksuste munitsipaliseerimist. Tegemist on 
kesklinnas asuva pargiga, millele on koostatud kaks katastriüksuse asendiplaani (antud protokolli 
lisana). Pargis asuv keskmine ala on eraomandis. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas 
asuva „Linnapargi P1“ ja „Linnapargi P2“ maaüksuste munitsipaalomandisse andmiseks“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru 
maavanemale Antsla linnas asuva „Linnapargi P1“ ja „Linnapargi P2“ maaüksuste 
munitsipaalomandisse andmiseks“ otsusena nr 37.

6. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva Veski tänava (teeregistri nr 
1433060) aluse ja teenindusmaa munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
Tegemist on Kreutzwaldi ja Põllu tänava vahelise teelõiguga.

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas 
asuva Veski tänava (teeregistri nr 1433060) aluse ja teenindusmaa munitsipaalomandisse 
andmiseks“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 



Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru 
maavanemale Antsla linnas asuva Veski tänava (teeregistri nr 1433060) aluse ja teenindusmaa 
munitsipaalomandisse andmiseks“ otsusena nr 38.

7. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva „Põllumeeste aed“ maaüksuse 
munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
15.15 saabus istungile volikogu liige Rando Treimuth.

Tegemist on endise Pioneeride pargi aluse maa munitsipaalomandisse taotlemisega. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas 
asuva „Põllumeeste aed“ maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks“.
Poolt hääletas 12 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru 
maavanemale Antsla linnas asuva „Põllumeeste aed“ maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks“ 
otsusena nr 39.

8. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva „Keeritiigi park“ maaüksuse 
munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas 
asuva „Keeritiigi park“ maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ei olnud, erapooletuks jäi 1 volikogu liige.  

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru 
maavanemale Antsla linnas asuva „Keeritiigi park“ maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks“ 
otsusena nr 40.

9. Taotluse esitamine Vabariigi Valitsusele Antsla-Kobela kergliiklustee maa-ala 
munitsipaalomandisse  andmiseks

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
Antsla-Kobela kergliiklusteel on kolm teelõiku, mis on reformimata maal.
Ettekandja tutvustas katastriüksuste asendiplaane (antud otsuse lisana).

Toimus arutelu kergliiklustee ehitamise teemal.

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 



Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Vabariigi Valitsusele Antsla-
Kobela kergliiklustee maa-ala munitsipaalomandisse  andmiseks“.
Poolt hääletas 12 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Taotluse esitamine 
Vabariigi Valitsusele Antsla-Kobela kergliiklustee maa-ala munitsipaalomandisse  andmiseks“ 
otsusena nr 41.

10. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuva  Põik tänava (teeregistri nr 
1432940) aluse ja teenindusmaa munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
Analoogiline taotlus eelmisega (3 teelõiku), Põik tänava munitsipaliseerimiseks. 
Ettekandja tutvustas katastriüksuste asendiplaane (antud otsuse lisana).

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas 
asuva  Põik tänava (teeregistri nr 1432940) aluse ja teenindusmaa munitsipaalomandisse 
andmiseks“.
Poolt hääletas 12 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Taotluse esitamine Võru 
maavanemale Antsla linnas asuva  Põik tänava (teeregistri nr 1432940) aluse ja teenindusmaa 
munitsipaalomandisse andmiseks“ otsusena nr 42.

11. Vallavara võõrandamine otsustuskorras

Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas.
Eelnõu on koostatud Metsa tn 1 korterite kohta. Vallavalitsus on püüdnud kortereid müüa nendele 
elanikele, kes seal elavad. 
Esimesel korrusel elab Margit Puura ja Koit Rimm. Koit Rimm ei ole nõus oma korterit erastama, 
tahab erastada teist korterit, mis praegu erastamisel ei ole. Margit Puura on nõus erastama mõlemad 
korterid ehk alumise korruse. Nende kahe korteri hinnaks on 600 eurot. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Vallavara võõrandamine otsustuskorras“.
Poolt hääletas 12 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Vallavara võõrandamine 
otsustuskorras“ otsusena nr 43.

12. Antsla Gümnaasiumi koolihoone renoveerimise projekteerimistingimuste arutamine

Istungi juhataja juhataja ütles sissejuhatuseks, et Antsla Gümnaasiumi koolihoone renoveerimise 
projekteerimistingimuste arutamine võeti päevakorda sellepärast, et arutada, kuidas minna edasi. 
Küsimust arutati vallavalitsuse tasandil ning eelarve- ja majanduskomisjoni tasandil, kus avaldati 
arvamust, et volikogu peaks vastu võtma selles küsimuses protokollilise otsuse. 



Ettekandega esines abivallavanem Ustav Allas. 
Antsla valla tegevuskavas on sees Antsla Gümnaasiumi B ja C korpuse projekteerimine.
Esialgsed projekteerimistingimused on olemas. Paljud punktid vajavad täpsustamist Antsla 
Gümnaasiumi juhtkonnaga. Enne projekti koostamist on vaja teha rida uuringuid - digitaalne 
mõõdistamine, hinnangud piirdekonstruktsioonidele, ventilatsioonisüsteemile, küttesüsteemile, 
elektrisüsteemile ning vee- ja kanalisatsioonisüsteemile. Peale uuringute teostamist tuleb koostada 
eelprojekt ja siis põhiprojekt. 
Vallavalitsuse ettepanek on tellida projekteerija kaudu hoone digitaalne mõõdistamine, hinnangud ja 
eelprojekt. Enne neid töid on tarvis välja selgitada ruumiprogramm.
Antsla Gümnaasiumi eelarves on planeeritud investeeringuteks 81 000 eurot vee- ja 
kanalisatsioonitrasside ehituseks ning projekteerimiseks. Vee- ja kanalisatsioonitrassi ehitus läks 
planeeritust 21 000 eurot kallimaks maksma. Selle võrra on jäänud projekteerimiseks raha vähem. 
Peale vallavalitsuse istungit arutati küsimust eelarve- ja majanduskomisjonis. 

Eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Kurmet Müürsepp ütles, et eelarve- ja majanduskomisjoni 
liikmete vähese osavõtu tõttu ei olnud komisjon otsustusvõimeline, aga arutelu toimus. 
Kurmet Müürsepp informeeris volikogu liikmeid komisjonis räägitust.
Komisjoni liikmete ettepanek oli:
- tuua arutelu volikokku;
- tellida Antsla Gümnaasiumi kolme hooneosa (võimla, aula ja õppekorpus) digitaalne mõõtmine;
- alternatiivettepanek - tellida ehitusprojekt gümnaasiumihoone 0 korrusele. Hetkel asuvad 0 
korrusel tüdrukute tööõpetuse ruumid, poiste tööõpetuse ruumid, õpetajate garderoob, muuseum. 
Tööõpetuse ruumid ei tohi ohutuse mõttes enam kahes eraldi ruumis olla.
Projekteerimise käigus jääksid 0 korrusele üks tüdrukute tööõpetuse ruum, üks poiste tööõpetuse 
ruum ja jõusaal, mida päevasel ajal saaksid kasutada õpilased ja õhtusel ajal vallaelanikud. 0 
korrusel asuvat jõusaali saaksid vallaelanikud kasutada ilma, et peaksid läbima õppekorpust 
koolimajas. 
- küttesüsteemi ja elektrisüsteemi väljavahetamine gümnaasiumi uues õppehoones;
- koostada 1. oktoobriks 2013. a Antsla Gümnaasiumi perspektiivne ruumiprogramm (vastutajad 
Enn Vasar ja Talvo Kont).
Koolimajas on vaja tegeleda energiasäästuga. 

Toimus arutelu. 

Heinar Kool tahtis teada, mis kaalutlustel soovitakse tellida ehitusprojekt ainult 0 korrusele? Miks 
mitte terve korpusele?
Volikogu esimees vastas, et peamine argument oli, et raha suurema töö tellimiseks eelarves ei ole. 

16.50 lahkus istungilt volikogu liige Kalmer Kallion.

Volikogu liige Jarek Jõela ütles, et koolimaja on ehitatud 750-800 lapse jaoks, praegu käib koolis 
350 last. Kui varem oli ühe lapse jaoks ruumi klassis ette nähtud 1,2 m², siis uute normide kohaselt 
on 2,0 m² pluss kaugused aknast, tahvlist ja seintest. Jarek Jõela palus volikogu liikmetel kaaluda 
enne gümnaasiumihoone projekteerimise algust võimalust, et Antsla Gümnaasiumi mingile 
korrusele tuuakse tulevikus ära Antsla Muusikakooli ruumid. Sellisel juhul jääks Antsla Kultuuri- ja 
Spordikeskuses rohkem ruumi valla noortele noortekeskuse laiendamiseks ja huvitegevuseks.  

Volikogu esimees leidis, et tehtud ettepanek käibki eelarvekomisjonis tehtud ettepaneku alla - 
koostada Antsla Gümnaasiumi perspektiivne ruumiprogramm.

Abivallavanem Ustav Allas ütles, et terve korpuse projekteerimine ei ole halb mõte, 
ruumiprogramm seda ei sega. Tegemist eelprojektiga. 



Heinar Kool tegi ettepaneku küsida terve C korpuse projekteerimise hind ja eraldi 0 korruse 
projekteerimise hind. Ta avaldas arvamust, et terve C korpuse projekteerimine tuleb odavam, kui 
osade kaupa projekteerimine. 

PROTOKOLLILINE OTSUS:
1. Tellida ära Antsla Gümnaasiumihoone C korpuse eelprojekt koos digitaalse mõõdistamisega.
2. Koostada 1. oktoobriks 2013. a Antsla Gümnaasiumihoone perspektiivne ruumiprogramm.
(Vastutajad Enn Vasar ja Talvo Kont).

13. Alatise haridus- ja kultuurikomisjoni seisukohad Antsla Gümnaasiumi tegevuse 
jätkamisest ja Vana-Antsla alevikus küla- ja noortekeskuse ruumidest

Ettekandega esines haridus- ja kultuurikomisjoni aseesimees Jarek Jõela. 
Haridus- ja kultuurikomisjoni liikmed kohtusid Antsla Gümnaasiumi esindajatega. Kohtumisel 
selgusid probleemid e. „valukohad“,   komisjoni aseesimees tutvustas neid.  
- Esimene probleem on see, et aastaid ei ole Antsla Gümnaasiumil olnud õpilaskodu. Tänaseks on 
õpilaskodu ruumid kümnele õpilasele valmis, puudub sisustus. Kahjuks ei ole hetkel õpilaskodu 
soovijaid. Õpilaskodu puudumine on jätnud oma „jälje“ ja väljaspoolt Antsla valda õpilasi 
gümnaasiumisse ei ole tulnud. 
- Teine probleem on bussiliiklus. Kuldre ja Antsla vaheline õpilaste buss sõidab õhtul Antslast 
Kuldresse tund aega. Bussiliiklus Antsla-Kuldre vahel on tarvis paremini korraldada.  Tsooru vahet 
liikuv buss on liiga vana. 
- Sotsiaalne probleem. Koolis tegeldakse laste ja õpilaste nõustamisega, aga tegelikult vajaksid 
nõustamist paljud vanemad. Varem pakkus gümnaasiumis pere nõustamist Gordoni Perekool. Seda 
oleks jätkuvalt vaja.
- Gümnaasiumiastme osas küsimus, mitu õppesuunda jätta ja kui vähese laste arvuga klassid jätta? 
Kust leida puudujääv raha õpetajate tasustamiseks?
Milline on miinimum õpilaste arv klassis, mida Antsla Vallavalisus ja Antsla Vallavolikogu on nõus 
rahastama? 11 aastat toiminud motivatsioonisüsteemi muudeti ja õpetajate tunnustamine ei ole 
enam võimalik. 
- Kütteraha mure - 28.05.2013. a seisuga on Antsla Gümnaasiumil kütteraha 33 eurot.
- Sõiduauto Berlingo liising lõpeb oktoobri kuus, aga auto välja ostmiseks gümnaasiumil raha (2500 
eurot) ei ole. 
- Administratiivtöötajate madalad töötasud on probleemiks. 
- Probleemiks on migratsioon. Antud teemal toimus arutelu.

Antsla Gümnaasiumi tuleb propageerida.

Volikogu liikmete seisukoht oli, et gümnaasiumiosa tuleb säilitada, et tublid õpilased, kellel ei ole 
võimalik kaugemale õppima minna, saaksid käia Antsla Gümnaasiumis. 
Volikogu esimees ütles, et Riigikogus käivad arutelud õppesuundade vähendamise nimel (hetkel 
nõue gümnaasiumiosas 3 õppesuunda). See annaks Antsla Gümnaasiumile võimaluse jätkata 1-2 
õppesuunaga.

Volikogu liikmete arvamus oli, et a  rutelud peavad jätkuma.   Volikogu peab vastu võtma mõistlikud   
otsused, et gümnaasium jätkuks. 



Vana-Antsla alevikus küla- ja noortekeskuse ruumidest. 

Hariduskomisjoni aseesimees Jarek Jõela ütles, et Tallimaja on suur maja, pinda 600 m², aga vajab 
remonti ja ei ole Antsla valla omandis. Muinsuskaitse all olev hoone.  Küttekulu aastas 10 000 eurot 
ja elektriraha aastas umbes 1500 eurot .

Puidutöökoda järve ääres on valla omandis olev hoone ja vajab samuti remonti. On samuti 
muinsuskaitse all olev hoone. Suletud netopinda on 181,6 m². Noortevolikogu liikmete poolt 
näidatud videomaterjal eelmisel volikogu istungil oligi kõige probleemsematest hoone osadest - 
katus jookseb ühe koha pealt läbi, kahjustada on saanud selle tõttu fassaad, sarikad, lagi ja põrand. 
Hoonesse on tarvis ehitada ahjud, korsten. Hoone remondiks kuluks umbes 1000 eurot 1 m², kokku 
181 000 eurot. 
Haridus- ja kultuurikomisjoni liikmete arvamus oli, et Järvetare ruumid oleksid noortele 
sobilikumad. 

Tulevikus, kui muusikakoolile leitakse ruumid Antsla Gümnaasiumi hoones, võiksid ka Vana-
Antsla noored Antsla Kultuuri- ja Spordikeskuse laiendatud noortekeskuses käima hakata. 

Haridus- ja kultuurikomisjoni liikmete ettepanek on, et Tallimaja hoonet vallale mitte küsida, leida 
Vana-Antsla noortele ruumide lahendus pigem Järvetare hoone remontimise teel.   

Volikogu liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

14. Informatsioon reservfondi suunamisest

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk.
Reservfondi suunatud ei ole. 

15. Muud küsimused

Volikogu esimees informeeris, et kui õpilaskodu mööbli muretsemiseks ja raha suunamiseks on 
tarvis volikogu otsust, tuleb  volikogu kokku juuli kuus. Vastasel juhul toimub järgmine volikogu 
istung augusti kuus. 

Kurmet Müürsepp Helle Savi
istung juhataja protokollija


